

CENTRAL PLATEAU REGION

Creation of a directory of suppliers/service providers for requests for quotes

from the Provincial Directorate of Secondary Education, Vocational and Technical Training (DPESFPT) of Oubritenga for the year 2025

Call for expressions of interest

No. 2024-002/MESFPT/RPCL/ DRESFPT/DPESFPT-OTG

of December 10, 2024

1. As part of the execution of the Public Procurement Plan (PPM) for the 2025 financial year, the Provincial Directorate of Secondary Education, Vocational and Technical Training (DPESFPT) of Oubritenga is launching a call for expressions of interest with a view to creating its directory of suppliers and service providers for the year 2025.

2. The main objective of this call for expressions of interest is to have a database composed of Suppliers / Service Providers that

the DPESFPT-OUBRITENGA can contact as part of requests for quotation for the acquisition of goods and services

3. Individuals or legal entities not on the list of defaulting suppliers and specializing in the following fields may submit bids.

Supplies and equipment

1. Office supplies;
2. Supplies of computer consumables (approval required),
3. Supplies of office equipment and furniture;
4. Supplies of sports equipment;
5. Supplies of maintenance and cleaning products;
6. School supplies;
7. Supplies of spare parts;
8. Supplies of computer equipment (approval required)
9. Miscellaneous supplies (for repairing toilets, doors and lighting).
10. Others

Services

- 1- Maintenance and servicing of air conditioners;

- 2- Maintenance and servicing of interior/exterior buildings (approval required);
- 3- Renovation of the electrical circuit
- 4- Maintenance and servicing of the internet network
- 5- Maintenance and servicing of computer and peripheral equipment (approval required);
- 6- Maintenance and servicing of four-wheeled and two-wheeled vehicles (approval required);
- 7- Cleaning of buildings;
- 8- Coffee break (reinforced) and lunch supplies;
- 9- Catering;
- 10- Septic tank maintenance;
- 11- Rental of conference rooms.
- 12- Electrical installation;
- 13- Guarding and surveillance of buildings (Authorization required);
- 14- Other

Works

- 1- Building construction works (approval required).

4. Interested candidates are invited to submit their expressions of interest in a sealed envelope bearing only the words "call for expressions of interest with a view to establishing a list of suppliers/service providers for quotation requests for the benefit of the DPESFPTOubritenga."

5. Candidates' files must include the following information and documents:

- a letter of expression of interest specifying the main field of activities, the contact number and the field(s) for which the candidate is expressing interest;
- a presentation of the company or the CV for individuals;
- a copy of the extract from the trade register (RCCM) for legal entities;
- technical approval in the field if applicable;
- a permanent telephone contact.

6. Companies that have submitted a service offer to the DPESFPT-OUBRITENGA are invited to participate in this expression of interest in order to provide the required information and documents. 7. Interested candidates may obtain additional information from the Head of the Financial and Material Resources Management Department of DPESFPT-OUBRITENGA, located on the KAYA road, next to the Ziniaré municipal stadium, contact: 71 77 00 34 at the following times: 7:30 a.m. UTC to 12:30 p.m. and 1:00 p.m. UTC to 4:00 p.m. UTC

8. Expressions of interest must be submitted to the address indicated above no later than **12/24/2024 at 9:00 a.m. A commission**

will sit to establish the list of service providers by field based on the field of activity listed in the RCCM or the technical approval.

9. The DPESFPT-OUBRITENGA reserves the right not to follow up on all or part of the expressions of interest received.

The Provincial Director

Bozié Edwige Marie Gilberte HIEN/SOME

Knight of the Order of the Stallion

COUNTRY : BURKINA FASO

Disclaimer : The above information is machine translated. For accuracy refer the original language text given below.

REGION DU PLATEAU CENTRAL

Constitution d'un répertoire de fournisseurs/Prestataires pour les demandes de cotations de la Direction Provinciale de l'Enseignement Secondaire, de la Formation Professionnelle et Technique (DPESFPT) de l'Oubritenga au titre de l'année 2025

Avis d'appel à manifestation d'intérêt N°2024-002/MESFPT/RPCL/ DRESFPT/DPESFPT-OTG du 10 décembre 2024

1. Dans le cadre de l'exécution du Plan de Passation des Marchés publics (PPM) exercice 2025, la Direction Provinciale de l'Enseignement Secondaire, de la Formation Professionnelle et Technique (DPESFPT) de l'Oubritenga lance un appel à manifestation d'intérêt en vue de la constitution de son répertoire de fournisseurs et prestataires pour l'année 2025.

2. L'objectif principal de cet appel à manifestation d'intérêt est de disposer d'une base de données composée de Fournisseurs / Prestataires que la DPESFPT-OUBRITENGA pourra contacter dans le cadre des demandes de cotation pour l'acquisition de biens et services.

3. Peuvent soumissionner, les personnes physiques ou morales ne figurant pas sur la liste des fournisseurs défaillants et spécialisées dans les domaines ci-après.

Fournitures et équipements

1. Fournitures de bureau ;
2. Fournitures de consommables informatiques (agrément exigé) ;
3. Fournitures de matériels et mobiliers de bureau ;
4. Fournitures de matériels de sport ;
5. Fournitures de produits d'entretien et de nettoyage ;
6. Fournitures scolaires ;
7. Fournitures de pièces de rechange ;
8. Fournitures de matériels informatiques (agrément exigé) ;
9. Fournitures diverses (pour la réparation des toilettes, des portes et de l'éclairage) ;
10. Autres Prestations de service

- 1- Entretien et maintenance de climatiseurs ;
- 2- Entretien et maintenance de bâtiment intérieur/extérieur (agrément exigé) ;
- 3- Réfection du circuit électricité
- 4- Entretien et maintenance du réseau internet
- 5- Entretien et maintenance de matériels informatiques et péri-informatiques (agrément exigé) ;
- 6- Entretien et maintenance des véhicules à quatre roues et deux roues (agrément exigé) ;
- 7- Nettoyage de bâtiments ;
- 8- Fournitures de pause-café (renforcée) et déjeuner ;
- 9- Restauration ;
- 10- Entretien de fosses septiques ;
- 11- Location de salles de conférence ;
- 12- Installation électrique ;
- 13- Gardiennage et surveillance de bâtiments (Autorisation exigée) ;
- 14- Autres Travaux

- 1- Travaux de construction de bâtiments (agrément exigé) ;
- 2- Travaux de réparation de bâtiments ;
- 3- Travaux de peinture ;
4. Les candidats intéressés sont invités à déposer leurs manifestations d'intérêt sous pli fermé portant uniquement la mention « appel à manifestation d'intérêt en vue de la constitution d'une liste des fournisseurs/prestataires pour les demandes de cotation au profit de la DPESFPT Oubritenga. »
5. les dossiers des candidats devront comporter les informations et

pièces ci-après : - une lettre de manifestation d'intérêt précisant le domaine principal des activités, le numéro de contact et le ou les domaine (s) pour lequel le candidat manifeste son intérêt ; - une présentation de l'entreprise ou le CV pour les personnes physiques ; - une copie de l'extrait du registre de commerce (RCCM) pour les personnes morales ; - l'agrément technique dans le domaine s'il y a lieu ; - un contact téléphonique permanent. 6. Les entreprises ayant déposé une offre de services auprès de la DPESFPT-OUBRITENGA sont invitées à participer à la présente manifestation d'intérêt afin de fournir les informations et pièces requises. 7. Les candidats intéressés peuvent obtenir des informations complémentaires auprès du Chef de Service de Gestion des Ressources Financières et Matérielles de la DPESFPT-OUBRITENGA, sis sur la route de KAYA, à côté du stade municipal de Ziniaré, contact : 71 77 00 34 aux heures suivantes : 7h30 mn TU à 12h30 mn et de 13h 00 mn à 16 h 00 mn TU. 8. Les manifestations d'intérêt doivent être déposées à l'adresse ci-dessus indiquée au plus tard le 24/12/2024 à 9h00 mn. Une commission siégera pour arrêter la liste des prestataires par domaine en se basant sur le domaine d'activités inscrit dans le RCCM ou l'agrément technique. 9. La DPESFPT-OUBRITENGA se réserve le droit de ne donner suite à tout ou partie des manifestations d'intérêt reçues. La Directrice Provinciale Bozié Edwige Marie Gilberte HIEN/SOME Chevalier de l'Ordre de l'Etalon